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Svenska Kynologiska Akademin 
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Protokoll fört vid sammankomst i Svenska Kynologiska Akademin den 18 november 

2009 i SKK:s Museum, Spånga 

 

 

 

Närvarande: 

 

Ordinarie ledamöter 

Nils Erik Åhmansson (ordförande), Staffan Drangel, Märta Ericson, Åke Hedhammar, Hans 

Jerenäs, Marina Reuterswärd, Staffan Thorman 

 

Adjungerade 

Kenneth Edh, Ulf Uddman, Renée Willes 

 

Vid protokollet 

Märta Ericson 

 

 

 

 

 

 

§ 10  Sammankomsten öppnas 

 

Ordföranden Nils Erik Åhmansson förklarade sammankomsten öppnad och hälsade 

deltagarna välkomna. I samband med öppnandet redogjorde ordföranden för samlingen 

tidigare på eftermiddagen vid Adolf Patrik Hamiltons grav på Solna kyrkogård, där han 

tillsammans med några av Akademins ledamöter lade ned en krans för att hedra minnet av 

Svenska Kennelklubbens grundare.  

 

Vid samlingen hade de närvarande funnit anledning att närmare efterforska hur skötseln av 

graven är ordnad. Efter en kort diskussion erbjöd sig Marina Reuterswärd att undersöka 

omständigheterna kring detta, något som Akademin tacksamt noterade. 

 

 

 

§ 11  Justering 

 

Åke Hedhammar valdes att jämte ordföranden justera protokollet. 
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§ 12  Föregående protokoll 

 

Förelåg justerat protokoll nr 1/2009 från den 26 mars 2009. Från genomgången noteras 

följande: 

 

§ 3)  Föregående protokoll 

Skolprojektet Det bästa med hunden har pågått under hösten.  254 bidrag har 

skickats in och kommer att visas på HUND 2009. 

 

 

§ 4 d)  IAHAIO 

Åke Hedhammar följer planeringen av den konferens, som International 

Association of Human-Animal Interaction Organizations anordnar i Stockholm 

3-6 juli 2010 och där den svenska organisationen Manimalis står för värdskapet. 

En Vetenskapsgrupp styr arrangemangen och marknadsföringen kommer att 

startas omkring Nyår. En Förkonferens i Riksdagen och med medias medverkan 

är planerad till dagarna före den ordinarie konferensen. 

 

Akademin diskuterade förslag på lämpliga samarrangemang. Bland förslagen 

kan nämnas Minivariant av SKK:s Museum, Satellitseminarium och Highlights 

från tre år av forskning om djur-människa. Akademin enades om vikten av att 

visa fram SKK:s verksamhet ur en ideologisk aspekt. I den ambitionen måste 

Centralstyrelsen involveras och det huvudsakliga budskapet ska gälla det som 

skiljer svensk hundhållning från många andra länders. SKK:s kansli och Museet 

bör vara öppna för besök. 

 

 

§ 6 f)  Intervjulistan 

Akademin uppdrog till Kenneth Edh att till nästa protokollsutskick färdigställa 

en uppdaterad intervjulista. 

     (bil. 1) 

 

g) Övrigt. 1. SISK.  Ansökan om bidrag 

Akademin diskuterade system för bidrag för jubileumsproduktioner och 

beslutade att bidrag med 25% av kostnaderna upp till högst 25000 kronor kan 

erhållas efter prövning mot kvalitetsvillkoren. Bidraget utbetalas i efterhand. 

Ärendet lades till handlingarna. 

 

 

 

§ 13  Information 

 

Staffan Thorman presenterade Hunden i kult och religion, en nyutgiven bok från Bokförlaget 

Daidalos. Boken utgår från diskussioner, som hållits inom en seminarie- och studiegrupp i 

Uppsala, där religionsvetare, arkeologer, etnobiologer m fl behandlar olika teman med 

anknytning till hundens betydelse för människan.  
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Staffan Thorman, som ingår i seminariegruppen, har under hösten föreläst om människa-

sällskapsdjur i en kurs anordnad av religionsvetenskapliga institutionen vid Södertörns 

Högskola.  

 

 

 

§ 14  Ekonomi 

 

a) Ekonomisk rapport. 

 

En aktuell ekonomisk rapport förelåg. Efter genomgång lades rapporten till handlingarna.

      (bil. 2) 

 

 

b) Auktioner 

 

Akademin diskuterade vissa intressanta nummer på höstauktionerna på Stockholms 

Auktionsverk och Bukowskis och beslutade att ge fullmakt åt Nils Erik Åhmansson och 

Marina Reuterswärd att försöka förvärva konstverken i enlighet med Akademins 

prioriteringar och ekonomiska ramar. 

 

 

 

§ 15  Akademins stadgar. Förslag till revidering 

 

Ulf Uddman redogjorde sammanfattningsvis för de diskussioner som förevarit om 

Akademins stadgar och presenterade därefter ett revideringsförslag. Revideringen innebär en 

anpassning till det arbetssätt, som under Akademins femåriga verksamhet visat sig vara 

praktiskt mest lämpat. 

 

Akademin godkände revideringsförslaget och uppdrog till Ulf Uddman att framlägga 

förslaget för godkännande vid det kommande mötet i SKK:s Centralstyrelse. 

 

 

 

§ 16  Uppdragslistan 

 

a) Museet. Kommande utställning 

Staffan Thorman redogjorde för ändringar i tidsplaneringen av utställningen 

”Sällskapshundens historia och utveckling i Sverige”. På grund av förseningar och andra 

problem när det gäller inlåningar till utställningen är öppnandet tills vidare framflyttat till 

februari-mars nästa år. Produktionen av bilder och texter kommer att påbörjas inom kort. 

 

 

b) Inlämning till försäljning 

Akademin beslutade att lämna in målningen ”Älgar och Jämthund” av Lindorm Liljefors till 

försäljning på Stockholms Auktionsverks Stora Kvalitén i vår samt att uppdra åt Marina 

Reuterswärd att till Auktionsverkets reguljära försäljning lämna in de målningar och grafiska 

blad, som Akademins tidigare beslutat sälja. 
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c) Akademins webbplats 

Ulf Uddman informerade om prioriteringar när det gäller arbetet med de olika delarna av 

SKK:s webbplats. För Akademins del beräknas webbplatsen kunna bli klar under andra 

kvartalet 2010. 

 

Under denna punkt behandlades också Märta Ericsons bearbetning av de förutvarande 

presentationerna av Akademins ledamöter.  

 

Akademin godkände utformningen av presentationerna för publicering på webbplatsen och i 

5-årsskriften. 

 

 

 

d)  5-årsskriften 

Akademin diskuterade det förslag till utformning av en 5-årsskrift, som Märta Ericson 

sammanställt (Prot. 1/2009 § 6g.2). Akademin beslutade vid genomgången om vissa 

strykningar och tillägg. Skriften kommer att kunna färdigställas i slutet av januari efter det att 

fullständig ekonomisk redovisning för 2005-2009 föreligger och kan publiceras. Skriften 

kommer att tryckas i endast ett begränsat antal exemplar i formatet C 5 men finnas tillgänglig 

på Akademins webbplats och som blädderexemplar i SKK:s Bibliotek. 

 

 

 

e) Mottagandet av gåvor 

Hans Jerenäs redogjorde för de principer, som man vid Kulturen i Lund använder sig av vid 

mottagandet av gåvor ( Prot. 1/2009 § 3). Mottagaren har rätt att välja ut det som kan anses 

värdefullt och avgör också vad som ska ske med det övriga. Om försäljning blir aktuell, kan 

denna ombesörjas antingen av mottagaren eller av gåvogivaren. Tillgångarna tillfaller 

mottagaren. Dödsbon eller föremål med förbehåll mottages ej. Man låter alltid en jurist skriva 

ett avtal när så kan anses befogat. 

 

 

 

f) ”Hunden i det skandinaviska samhället” 

Staffan Thorman presenterade en projektplan för det kulturhistorikst inriktade bokverk, som 

han tidigare föreslagit för Akademin (Prot. 1/2009 § 4a). I planerna ingår att göra en 

extraktion för Manimaliskonferensen. 

 

Akademin tillstyrkte projektplanen. 

 

 

 

g) Utställningen på Livrustkammaren 2010 

Staffan Thorman redogjorde för det expertseminarium som anordnades den 23 april i år inför 

nästa års utställning ”Kungliga hundar och hästar” på Livrustkammaren (Prot. 1/2009 § 4c) 

och där han deltagit för Akademins räkning. Utställningen heter nu ”Trofast – hov och tass i 

kunglig tjänst”. 
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h) The Sportsman’s Cabinet 

Till protokollet noteras att Åke Hedhammar enligt uppdrag (Prot. 1/2009 § 4e) förvärvat The 

Sportsman’s Cabinet i en upplaga från 1803. 

 

 

 

i) Intervjulistan 

Diskuterade Akademin återigen den s k Intervjulistan och de åtgärder och ändringar i den 

som borde företas (se detta protokoll § 12). 

 

 

 

§ 17  Övriga frågor 

 

a) Akademins plats i Svenska Kennelklubbens tidskrifter 

Inledningsvis presenterade Märta Ericson några idéer och önskningar om Akademins plats i 

framför allt tidningen Hundsport. Enligt beslut i Centralstyrelsen ska i fortsättningen mer 

utrymme beredas för Svenska Kennelklubbens centrala verksamheter och detta beslut bör 

kunna gynna även Akademin. 

 

I sammanhanget framförde Renée Willes några förslag med anledning av Bibliotekets 

överupplagor: bokbytardag, gåvor, försäljning. 

 

Akademin beslutade att fortsätta diskutera detta ämne och ordföranden uppmanade 

ledamöterna att utveckla idéer för att göra Akademin och dess verksamhet mer känd bland 

medlemmarna. 

 

 

 

b)  Akademin som resurs inom SKK 

Ulf Uddman redogjorde för Centralstyrelsens behandling av en bidragsansökan från Björn 

Vilson. Ansökan gällde ekonomiskt bidrag i samband med att släktgården i Värmland ska bli 

en kultur- och minnesgård över faderns, konstnären Bo Vilsons konstnärskap. Bo Vilson har 

skapat den affisch med vinthundar, som SKK använt bl a som omslag på kataloger.  

CS avslog ansökan om ekonomiskt bidrag men tillstyrkte Åke Hedhammars förslag om en 

kontakt med Björn Vilson rörande möjligheten för Akademin att förvärva originalet till 

affischen. 

 

Under den korta diskussionen efter Ulf Uddmans redovisning enades Akademin om att 

ärendet var ett exempel på hur Akademin i vissa, speciella fall kan vara en resurs för Svenska 

Kennelklubben. 

 

 

 

c) Svenska Hunduppfödarföreningen 

Ulf Uddman meddelade att Svenska Hunduppfödarföreningen upphört och att Svenska 

Kennelklubben åtagit sig att förvalta en del av tillgångarna, fr a priser, till år 2018.  
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§ 18  Nästa sammankomst 

 

Akademin beslutade att nästa sammankomst äger rum onsdagen den 7 april 2010 klockan 

14.00. 

 

 

 

§ 19  Sammankomsten avslutas 

 

Nils Erik Åhmansson förklarade sammankomsten avslutad. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

Märta Ericson 

 

 

 

 

Justering: 

 

 

 

Nils Erik Åhmansson, ordförande  Åke Hedhammar, justerare 


